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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: a Kartal Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. május 25-én 

megtartott rendes testületi ülésén.  

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácskozó terme 

Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív szerint 

Meghívottként részt vett az ülésen: 

Balogh Zoltánné  jegyző 

Varga Zoltánné  pénzügyi-gazdasági irodavezető 

Kovács Dávid   E2 Hungary Zrt. képviselője 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester köszönti a Képviselő-testület tagjait, jegyző asszonyt, a 

Pénzügyi Bizottság tagjait, az intézmény vezetőket és a megjelent vendégeket. Megállapítja, 

hogy a Képviselő-testület 7 megjelent fővel határozatképes, az ülést megnyitja. 

 

Bognár László képviselő betegség miatt nem vesz részt a mai ülésen. 

 

Napirendi javaslat: 

 

1. Pályázat benyújtásához hozzájárulás 

2. Gázszolgáltató váltásról döntés 

3. Az önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 1/2015. (III.1) számú rendelet 

módosítása 

4. Kartal Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének………..számú 

önkormányzati rendeletének megalkotása a 2015. évi költségvetésről szóló 

1/2015.(III.1) önkormányzati rendelet végrehajtásáról 

5. 2015. évi belső ellenőrzésről tájékoztató 

6. Kartal Nagyközség 2015. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 

ellátásának értékelése 

7. SZMSZ felülvizsgálata 

8. Kristály Művészeti és Rekreációs Alapítvány bérleti kérelme 

9. Játéksziget Napköziotthonos Óvoda kérelme 
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10. Bartók Anikó redőnyfelszerelésének kérelme 

11. Kartal Nagyközséget érintő jövőbeni elképzelések megbeszélése 

12. Konkoly Péter kérelme 

13. Beszámoló az elmúlt testületi ülés óta eltelt időszak eseményeiről 

 

A Képviselő-testület 7 igen egyhangú szavazattal a javasolt napirendi pontokat elfogadja. 

 

Elfogadott napirendi pontok: 

 

1. Pályázat benyújtásához hozzájárulás 

2. Gázszolgáltató váltásról döntés 

3. Az önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 1/2015. (III.1) számú rendelet 

módosítása 

4. Kartal Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének………..számú 

önkormányzati rendeletének megalkotása a 2015. évi költségvetésről szóló 

1/2015.(III.1) önkormányzati rendelet végrehajtásáról 

5. 2015. évi belső ellenőrzésről tájékoztató 

6. Kartal Nagyközség 2015. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 

ellátásának értékelése 

7. SZMSZ felülvizsgálata 

8. Kristály Művészeti és Rekreációs Alapítvány bérleti kérelme 

9. Játéksziget Napköziotthonos Óvoda kérelme 

10. Bartók Anikó redőnyfelszerelésének kérelme 

11. Kartal Nagyközséget érintő jövőbeni elképzelések megbeszélése 

12. Konkoly Péter kérelme 

13. Beszámoló az elmúlt testületi ülés óta eltelt időszak eseményeiről 

 

 

 

A Képviselő-testület jegyzőkönyv hitelesítőnek Szásziné Győri Éva és Urbán Attila képviselőket 

választja. 
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1. Pályázat benyújtásához hozzájárulás 

Előadó: Oláh Klára Mária alpolgármester 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester:  

Az iskolaigazgató asszony megkereste a testületet, hogy az iskola udvarban elhelyezni tervezett 

udvari sportpálya és sporteszközök beszerzéséhez az önkormányzat járuljon hozzá, mert az 

iskola területe az önkormányzat tulajdonában áll. az alapítvány pályázatot szeretne benyújtani, 

ahhoz szükséges a hozzájárulás. 

 

Amennyiben nincs hozzászólás, aki ezzel egyetért, kérem, kézfenntartással jelezze. 

 

 

SZAVAZÁS 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének 

50/2016.(V.25.) számú  

h a t á r o z a t a 

 

A Képviselő-testület 

h o z z á j á r u l ahhoz, hogy a Kartal Ifjúságáért Alapítvány közösségi tér létrehozására 

pályázatot nyújtson be udvari sportpálya kialakítására, játszóeszközök vásárlására és az 

eszközöket a Kartal Nagyközségi Önkormányzat tulajdonában álló kartali 34. és 35/1. hrsz.-ú 

ingatlanokon helyezze el. 

 
 

 

2. Gázszolgáltató váltásról döntés 

Előadó: Oláh Klára Mária alpolgármester 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Szeretném tájékoztatni a megjelenteket arról, hogy a TIGÁZ Zrt. megszűnik, a helyét a Főgáz 

Zrt. veszi át. Február közepén a TIGÁZ Zrt. küldött egy nyilatkozatot a polgármester részére, 
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melyben arról nyilatkozott, hogy a kartali általános iskola a MÁSZ Zrt.-hez fog tartozni. A többi 

intézmény esetében az önkormányzat dönthet a szolgáltató váltásról. 

A FŐGÁZ Zrt. felé még adatokat kell benyújtanunk, hogy ajánlatot tudjanak részünkre 

elkészíteni, ebben Maczkó János lesz segítségünkre. 

Az E.ON Hungária Zrt. képviselője nem tud a mai testületi ülésen részt venni, viszont az általuk 

elküldött ajánlatot képviselő társaim megkapták. 

Átadom a szót Kovács Dávidnak az E2 Hungary Zrt. képviselőjének, hogy ismertesse az 

indikatív ajánlatukat. 

 

Kovács Dávid E2 Hungary Zrt. képviselője: 

Az E2 Hungary Zrt. a MOL közvetlen leányvállalata és az energia kereskedelemmel, azaz a 

földgáz és a villamos energia adás-vételével foglalkozik.  

Több éve a piacon vagyunk, több nagy megrendelőnk is van pl. a Mercedes gyár, OMV kutak, 

és a COOP üzlet lánc. Több környező önkormányzat is az ellátásunkban van, pl. Iklad, Bag, 

Hévízgyörk, egészen Tápiógyörgyéig bezárólag. 

Ahogy alpolgármester asszony is említette, a TIGÁZ Zrt. ki fog vonulni teljesen a területről. 

Ezért egy kampányt indítottunk el, melynek keretében Önöket is felkerestük. A kisebb 

fogyasztású helyeknél az Önök esetében bármikor lehetséges a váltás, kivéve az iskolát. Amikor 

az ajánlatot adtam, a piacon más még nem adott ajánlatot rajtunk kívül. Az E.ON Zrt. egy-két 

hétre rá kidolgozott egy a miénkhez hasonló konstrukciót. Én készítettem egy összehasonlító 

táblázatot, melyet elküldtem az Önök részére. Az E.ON ajánlatában felhívnám a figyelmet arra, 

hogy jóval magasabb alapdíj szerepel. Ez azt jelenti, hogy ha csökkenne a fogyasztás, akkor is 

ezt a magas alapdíjat kellene megfizetniük. 

A mi konstrukciónkban változatlanul maradna az alapdíj, és a fogyasztás utáni díj csökkenne. 

A fogyasztó váltás tekintetében mi mindent intézünk egy meghatalmazással, így Önöknek csak 

el kell dönteniük és esetlegesen aláírniuk a szerződést. 

Ahogy az elején említettem, a fogyasztási helyeket ketté kell osztani kisebb és nagyobb 

fogyasztási órákkal rendelkező helyekre. 

Jelen esetben a nagyobb fogyasztású hely az iskola, akit a MÁSZ Zrt. vesz át, a feléjük megtett 

nyilatkozatuk alapján. A szerződésváltás ez esetben leghamarabb 2017.10.01-el lehetséges. Ezt 

már most is el lehet dönteni, mert elég alacsonyak a piacon a földgáz árak, ezért is tudunk a 

kisebb fogyasztási helyekre kedvezőbb ajánlatot tenni, mint a jelenlegi. A FŐGÁZ Zrt. is 

hasonló ajánlatot tud majd adni mint az E.ON, tehát jóval magasabb alapdíjjal mint a miénk, 

amire egy alacsonyabb fogyasztási díjat tesznek majd rá.  
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Határozott idejű szerződéseink vannak, melyet ha egyik fél sem mond fel akkor átfordul 

határozatlan idejű szerződéssé. Ezt a szerződést egy rögzített határidőn belül fel lehet mondani 

és bármelyik fél által megújítani. Egy adott időszakra vállaljuk azt az árat, amit a szerződésben 

rögzítünk, melyről adtam is árajánlatot Önöknek. Szerintem egy elég jó árat sikerült 

kikalkulálni, biztos vagyok benne, hogy kedvezőbb, mint az E.ON Zrt.-é. Ha a mi ajánlatunkat 

fogadják el, abban az esetben a kisebb fogyasztási helyeken évi 1.6 millió Ft lenne a 

megtakarítás a jelenlegi állapothoz képest. 

 

Langa Gábor képviselő: 

Az lenne a kérdésem, hogy a szerződésben fix földgáz árak szerepelnek majd? 

 

Kovács Dávid E2 Hungary Zrt. képviselője: 

Így van, két évig ezek a díjak fixek maradnak, és ezt a szerződést egyik fél sem mondhatja fel 

következmények nélkül. 

 

Langa Gábor képviselő: 

A két év letelte után mennyi felmondási idő áll majd a rendelkezésünkre? 

 

Kovács Dávid E2 Hungary Zrt. képviselője: 

A szerződésben alapértelmezettként 180 napos felmondási idő szerepelne, de erről az 

időtartamról lehet még tárgyalni.  

Abban az esetben, ha a határozott idő elteltével a földgáz árak megemelkednek, akkor mi nagy 

valószínűséggel megkeressük majd Önöket a szerződés felbontásával, és egy új ajánlatot 

teszünk. 

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 

Nekem az az aggályom, hogy tegnap a tankerületi értekezleten azt mondták, hogy 2017.01.01-

vel az iskolákat átveszi a KLIK. Jelenleg az iskolák 55 %-a van az önkormányzatoknál. Ezeknél 

az iskoláknál én úgy tudom közbeszerzés lesz. Mivel a MÁSZ Zrt. már átvette őket, ezért 

szeretném megkérdezni, hogy a KLIK felé állami egyeztetés történt-e? 

 

Kovács Dávid E2 Hungary Zrt. képviselője: 

Ez még a jövő kérdése, erről nincs jelenleg információnk. 

Kalcsó Tibor képviselő: 
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Én azt szeretném megkérdezni, hogy ha Önökkel kötünk szerződést abban az esetben a maguk 

területén lévő állomások javítása kihez fog tartozni? 

 

Kovács Dávid E2 Hungary Zrt. képviselője: 

Ezt külön kell választani. Van egy elosztó cég, aki foglalkozik az itteni vezetékekkel, mi pedig 

kereskedelmi cég vagyunk. Tőzsdén vesszük az áramot illetve a földgázt. Mi csak a számlát 

illetve a mennyiséget biztosítjuk. Ez a TIGÁZ-nál eddig is úgy működött, hogy volt egy része 

ami a vezetékekkel foglalkozott, és egy része amely számlázott Önök felé. A továbbiakban ez 

úgy működne, hogy bármilyen karbantartással és javítással kapcsolatos kérdés merül fel, azt 

továbbra is a szolgáltatóhoz kell majd bejelenteni, illetve lehetséges rajtunk keresztül is. 

 

Kalcsó Tibor képviselő: 

Akkor gyakorlatilag ez plusz teher lesz a lakosokra? 

 

Kovács Dávid E2 Hungary Zrt. képviselője: 

Ez nem változik az előzőkhöz képest, csak annyit fognak érzékelni az adószámmal rendelkező 

ügyfelek, hogy más valakitől kapják majd a számlát. Mi a segítségükre lehetünk akár egy átírás 

vagy óracsere ügyintézése során is. Az ügyintézés sem lehet lassabb, ez törvényileg elő van 

írva, a TIGÁZ Zrt. nem részesíthet minket hátrányban semmilyen téren. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Az ajánlatuk hó végéig érvényes? 

 

Kovács Dávid E2 Hungary Zrt. képviselője: 

Tárgyhó 25-ig lett volna érvényes, de még a héten elfogadjuk, kicsit szoros a határidő a tőzsde 

miatt. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Az ajánlatban szereplő egységár még mindig magasabb mint Versegé? 

 

Kovács Dávid E2 Hungary Zrt. képviselője: 

Ebben nem vagyok biztos, ennek utána kell, hogy nézzek. Ez azért nehéz nekünk egy kicsit, 

mert az órák után további díjakat kell fizetnünk az elosztó cég felé. És mivel Önöknél jóval 

nagyobbak az órák, ezért nem tudtuk úgy összeállítani ezt az árat, hogy a fogyasztás utáni díjban 



7 
 

ne kompenzáljuk. Azóta már sikerült lejjebb menni, és 2.75 Ft-ot tudok ajánlani. Versegen 16 

m3 a lekötött kapacitás, míg Kartalon csak egy helyen már ennyi a lekötött kapacitás. Tehát ez 

az ár a verseginél jóval kedvezőbb. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Összefoglalva, a szerződés két évig fix áras akkor is, ha a piaci ár megemelkedik. Két év után 

pedig mindkét fél felmondhatja a szerződést, és a felmondási időt módosíthatjuk akár harminc 

napra is. 

 

Kovács Dávid E2 Hungary Zrt. képviselője: 

Én azt szoktam javasolni, hogy a benzinárakhoz hasonlítsák az árakat. Az iskoláknál 2017. 

október 1. után lehetséges a váltás. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Megkérdezem a képviselő társaimat, hogy van-e valakinek hozzászólása, kérdése? 

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 

Szeretném megkérdezni, hogy nekünk mi a kedvezőbb? Ha két év után felmondjuk a szerződést 

és bekérünk más ajánlatokat is, vagy automatikusan megvárjuk, hogy a szerződés átváltson 

határozatlan idejűre? 

 

Kovács Dávid E2 Hungary Zrt. képviselője: 

Én azt szoktam javasolni, hogy figyeljék az aktuális benzinárakat, vagy lejárat előtt kb. 200 

nappal kérjenek be más cégektől is ajánlatokat.  

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 

Ezt értem, de nekünk mi lenne a kedvezőbb a szerződés formáját tekintve? 

 

Kovács Dávid E2 Hungary Zrt. képviselője: 

Ha a piaci árhoz képest magasabbat ajánlunk, akkor meg lehet szüntetni velünk a szerződést és 

mással kötni egy kedvezőbbet. 

 

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 
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De mi a különbség a határozott és a határozatlan idejű szerződés között? 

 

Kovács Dávid E2 Hungary Zrt. képviselője: 

A határozatlan idejű szerződés annak célszerű, aki nem akar bajlódni a határozott idejű időszak 

lejárta után a szerződéskötéssel. A 180 napos felmondási idő ebben az esetben is működik. 

 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke 

Én szeretnék Szásziné Győri Éva képviselő társamnak válaszolni. A határozott időtartamú 

szerződés esetében tudni fogjuk, hogy egy-két hónap múlva mennyi az a díj, amit fizetni 

fogunk. A határozatlan idejű szerződésnél viszont már kalkulálnunk kell azzal, hogy bármelyik 

fél dönthet úgy, hogy ezt a díjat a továbbiakban már nem szeretné tovább fizetni, és bármikor 

felmondhatja a szerződést. 

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 

Ha egy munkavállalóval kötök egy határozatlan idejű szerződést, viszont egy idő után fel 

kívánom bontani vele a szerződést, akkor végkielégítést kell a részére fizetnem. 

 

Kovács Dávid E2 Hungary Zrt. képviselője: 

Ebben az esetben nincs szó végkielégítésről. A 180 nap felmondási idő éppen azért lett 

belefoglalva, hogy az ügyfél illetve mi is élhessünk ezzel a lehetőséggel.  

A FŐGÁZ-nak jelenleg nem igazán áll érdekében ajánlatot tenni Önök felé, hiszen ha a mi 

cégünkkel bármi történne, abban az esetben ők lesznek, akikhez automatikusan visszakerülnek. 

Tehát ő nem kerülhet veszélybe, mivel az elosztó köteles átvenni Önöket. 

 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: 

Nekem még annyi kérdésem lenne a tegnapi pénzügyi bizottsági üléshez kötődően, hogy 

tettünk-e ígéretet Maczkó Jánosnak arról, hogy bevárjuk a FŐGÁZ Zrt. ajánlatát? 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Nem tettünk erre ígéretet. Kovács Dávidnak köszönjük a tájékoztatást! 

 

Kovács Dávid az E2 Hungary Zrt. képviselője távozik a teremből. 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 
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A felmondási idővel kapcsolatban szeretném elmondani, hogy a kétéves határozott idejű 

szerződés esetében a felmondást már másfél év után eszközölni lehet. Ezzel ösztönöznék az E2 

Hungary Zrt.-t is egy majdani, kedvezőbb ajánlattételre. Ezért én azt gondolom, hogy a 

határozott idejű szerződéskötéssel semmi probléma nincs.  

Két lehetőségünk van jelenleg. Megvárjuk a FŐGÁZ Zrt. ajánlatát és utána döntünk a 

szolgáltató váltásról, vagy most eldöntjük. 

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 

Nekem az lenne a kérdésem, hogy amikor az árajánlatokat bekértétek, akkor meg lett szólítva 

a FŐGÁZ Zrt. ? 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

A FŐGÁZ Zrt. a mai napon lett megkeresve, hátha kedvezőbb ajánlatot adnának mint a 

jelenlegi. 

A határozati javaslatom az, hogy a 2016.05.27-ig beérkező ajánlatokat is figyelembe véve a 

legkedvezőbb ajánlat szerint a Képviselő-testület felhatalmazza az alpolgármestert az 

önkormányzat intézményeire a szolgáltató váltásról szóló szerződést hatvan napos felmondási 

idővel, két éves időtartamra, az ajánlatban megjelölt egységáron és rendszerhasználati díjjal 

megkötni.  

Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

SZAVAZÁS 
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének 

51/2016.(V.25.) számú  

h a t á r o z a t a 

 

A Képviselő-testület 

felhatalmazza az alpolgármestert, hogy a 2016.05.27-ig beérkező ajánlatokból válassza ki az 

összességében legkedvezőbb ajánlatot és az önkormányzat intézményeire a gázszolgáltató 

váltásról szóló szerződést az ajánlatban szereplő hatvan napos felmondással, két éves 

időtartamra a megjelölt egységáron és rendszerhasználati díjjal kösse meg. 

 

Határidő: 2016. május 27. 

Felelős: Oláh Klára Mária alpolgármester 

 

 

3. Az önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 1/2015. (III.1) számú rendelet 

módosítása 

Előadó: Oláh Klára Mária alpolgármester 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Felkérem Varga Zoltánnét a pénzügyi csoport vezetőjét, hogy tájékoztasson minket a 

költségvetési rendelet módosításáról. 

 

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági irodavezető: 

A harmadik napirendi pontunk arról szól, hogy megint változtattunk a költségvetési 

rendeletünkön. 

A tavalyi évben elfogadott költségvetésünk főösszege 884.400.000 Ft volt, és háromszori 

módosítás után 955.700.000 Ft lett. Az egyes intézményeknél a kiadások hogyan alakultak, 

hogyan változtattuk meg az előirányzott kiadásokat. Önkormányzati szinten hogyan alakult a 

kiadás-bevétel főösszege megosztva felhalmozási, működési kiadásra, finanszírozási 

műveletekre illetve költségvetési bevételre-kiadásra. 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 



11 
 

A Pénzügyi Bizottság tárgyalta ezt a napirendi pontot, felkérem Langa Gábort, hogy 

tájékoztasson minket a javaslatukról. 

 

Langa Gábor Pénzügyi Bizottság elnöke: 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolja elfogadni a költségvetési rendelet módosítását. 

 

 

SZAVAZÁS 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotja: 

 

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének 

 

3/2016 (V.26) számú 

rendelete 

 

Az önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 1/2015. (III.1) számú rendelet módosítása 

 

(A rendelet szövege a jegyzőkönyv 2. sz. melléklete) 

 

 

 

4. Kartal Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének………..számú 

önkormányzati rendeletének megalkotása a 2015. évi költségvetésről szóló 

1/2015.(III.1) önkormányzati rendelet végrehajtásáról 

Előadó: Oláh Klára Mária alpolgármester 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Felkérem Varga Zoltánnét a pénzügyi csoport vezetőjét, hogy tájékoztasson minket a 

költségvetési rendelet végrehajtásáról. 

 

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági irodavezető: 

Ez év április elejére elkészültünk a beszámolóval. 
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A Képviselő-testületnek a zárszámadási rendeletet kell megalkotnia, amihez vannak kötelező 

jogszabályi előírások. Az előterjesztésben található mellékletben számszerűen láthatja a 

Képviselő-testület az adatokat. A Képviselő-testület felé rendelet készült a főbb teljesítési 

adatokról. 

Nagy könnyebbség lett év végére, hogy a STRABAG perrel kapcsolatos kötelezettségeink 

megszűntek. Az állam szépen finanszírozza az önkormányzat feladatait. A nyolcas 

mellékletekből az egyik azt mutatja, hogy milyen többlettámogatásokat fogunk még kapni az 

idei évben, amit az előző évben normatíva igénylés kapcsán nem tettünk meg, pontosan az 

óvatosság elve alapján. Nehéz tervezni akár a gyermekétkeztetést akár a bölcsődei létszámot. 

El szeretném mondani, hogy a bölcsődei 48 férőhelyből, amit maximálisan 48 gyerekre lehetne 

igényelni, mi 35gyerekre kértünk támogatást, vagyis annyi lett ténylegesen az elszámolás. 

Nagyon jó kihasználtsága volt, mert itt arra kell figyelni, hogy ez más mutató alapján van 

elszámolva mint az óvodánál, ahol egy adott napon nézik a beíratott gyerekeket. Tehát ott 

októberi statisztika alapján számolunk el, viszont a bölcsődénél illetve a gyermekétkeztetés 

esetében is a tényleges igénybevételek voltak az alapok és ez alapján számoltunk el. Tehát nem 

mindegy, hogy egy-egy gyerek mennyit hiányzik. Ennek szerintem mindnyájan örültünk. Az 

előző évi normatíva elszámolás kapcsán ebben az évben még nem kaptuk meg az erre járó 

összeget, mivel most történik a beszámoló felülvizsgálata, és a MÁK-nak ezt pénzügyileg jóvá 

kell hagyni. Innen várunk 6.6 millió Ft körüli összeget. Amit szeretnék elmondani azt a 7-es 

számú melléklet tartalmazza, ahol a beruházási és felújítási kiadások vannak feltüntetve. 

Az eszközvásárlásoknál a törvényi előírások és a számviteli előirányzások megváltoztak. Így 

már tárgyi eszközként kell nyilvántartani a 200.000 Ft alatti eszközöket is, hogy ha egy évnél 

tovább használja őket az önkormányzat. Így aztán elég sok eszköz került kimutatásra, hogy 

miket vásároltunk akár kisebb értékben is, de azonnal leíródnak ezért értéket nem képviselnek 

a mérlegben.  

A mérleg főösszegünk egy kicsit csökkent. Ennek az oka elsősorban az, hogy csökkentek a 

kötelezettségeink illetve egy európai uniós forrásból származó projektünk volt, ami lezárult 

tavaly decemberben. Innen is kaptunk a már előző években kifizetett összegekre támogatást, az 

került most kifizetésre. Illetve volt szállítói finanszírozás keretében kötelezettségünk 

nyilvántartva, amit most rendeztük. 

Ha valakinek van kérdése, szívesen válaszolok. 

 

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 
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A projekttel kapcsolatban lenne kérdésem. Tudjuk-e, hogy az elmúlt időszakban mit 

profitáltunk ebből? Vettük-e valami hasznát ennek a napkollektornak? 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Voltak erre vonatkozó számítások? 

 

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági irodavezető: 

Nem, nem voltak. Én úgy tudom, hogy a plusz energiát, amit termel ez a kollektor, azt átveszi 

az áramszolgáltató. A legközelebbi testületi ülésre utána nézünk pontosan. 

 

Kalcsó Tibor képviselő: 

Már több mint egy éve megvan ez a napkollektor, és senki nem tudja, hogy mennyi a 

megtakarításunk? Ezt legalább éves szinten pontosan látni kellene az önkormányzatnak. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Ez nem ilyen egyszerű! A féléves-éves időszakot meg lehet nézni, de havonta nem lehet. 

 

Kalcsó Tibor képviselő: 

De akkor hogy mérjük, hogy mi megy vissza? 

 

Szarvas Csaba képviselő: 

Az a fölösleg amit nem használnak el. Úgy lehet látni, hogy megnézed az előző és az utána lévő 

egy évet, és a kettőt összehasonlítod. 

 

Kalcsó Tibor képviselő: 

Meg kell nézni, hogy mennyivel fizetünk kevesebbet. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Nem sokkal. Ezekre a napkollektorokra öt éves garancia van, amikor ez az idő letelik akkor kell 

általában felújítani. Selejtezés esetén a törvény szerint veszélyes hulladékként kell figyelembe 

venni, ezért jelentős költséggel jár 

 

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 
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Azt viszont tudjuk, hogy ha valamit nem nézünk meg hogy hatékonyan működik-e, akkor nem 

fogjuk tudni, hogy garanciálisan javítható lenne-e? A jótállási időből még három hónap van 

hátra kb. addig nagyon figyelni kéne ezekre a dolgokra. 

 

Kalcsó Tibor képviselő: 

Jó gazda módjára kellene ezeket a dolgokat kezelni! Sajnos nálunk ez nem így van. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Két éve van fent ez a napkollektor, és senkinek eddig nem jutott eszébe érdeklődni felőle. 

 

Kalcsó Tibor képviselő: 

Ezt nem is kellene megkérdezni, hanem rendszeresen be kellene róla számolni felénk. 

 

Balogh Zoltánné jegyző: 

Innentől fogva be fogunk számolni róla. 

 

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági irodavezető: 

Kérünk rá két hónapot. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Olyan sokat? Miért? 

 

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági irodavezető: 

Azért mert van ennél sokkal fontosabb dolgom most. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Akkor meg fogom én nézni. 

 

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági irodavezető: 

Nem kell megnézni, ez úgy gondolom a hivatal feladata. 

 

 

 

Szarvas Csaba képviselő: 
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Annyit azért hadd fűzzek hozzá, hogy mivel tudjuk, hogy ez egy megújuló energia ez minimum 

25-30 %-ot biztos, hogy hozott. Az hogy milyen módon térül meg az egy más kérdés. De ez a 

befektetés csak akkor nem éri meg, ha mi vesszük meg. Olyan hosszú távon térül meg, hogy 

nincs értelme befektetni. De pályázat útján, amikor ez nem került pénzbe akkor biztos, hogy 

megtakarítás van rajta. Két számlát összehasonlítunk, és kiderül a megtakarítás. 

 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke 

Szeretnénk akkor a számlákat bekérni! 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Azért ezek a számlák elég bonyolultak. De nincs gond, meg lesznek nézve nem két hónap 

múlva, hanem előbb. 

 

Kalcsó Tibor képviselő: 

Következő testületi ülésre számoljon be az alpolgármester erről. 

 

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági irodavezető: 

Akkor mondjátok meg, hogy ez pénzügyis vagy műszakis feladat-e? 

 

Kalcsó Tibor képviselő: 

Ne haragudj, de menet közben nem szaladnak előtted ezek a számok? Van-e megtakarítás? 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

A pénzügyi csoportnak azokat a plusz feladatokat kell ellátniuk, pl. a hatékonyságot nézni amit 

a vezetőjük kiad feladatban. Abban igaza van az Andinak, hogy itt a nyári időszak és nagyon 

leterheltek. 

 

Urbán Attila képviselő: 

Ennek a rendszernek a hatékonysága egyszerűen ellenőrizhető. Mivel okos mérőket pakolnak 

már be ilyen helyekre, a bejövő áramot is méri illetve a visszatáplált áramot is méri. Akkor a 

villanyóra visszafelé kezd el pörögni.  

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 
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Akkor amikor a pénzügyi csoport nap mint nap ellátja a feladatát, hidd el, hogy ez nem ilyen 

egyszerű. Nem le akarom söpörni a feladatot. 

 

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági irodavezető: 

Annyit szeretnék nektek elmondani ezzel kapcsolatban, hogy sok mínuszos számla jön, és arra 

nem képes a szolgáltató, hogy ezt az összeget melyik feladatról és óráról vegyem le. És nem 

tudom őket utól érni. (ÉMÁSZ, TIGÁZ) 

Ne várjátok el tőlem, hogy a megtakarítást nézzem, mert úgy gondolom napi szinten ez nem az 

én feladatom. 

 

Kalcsó Tibor képviselő: 

Akkor kinek a feladata, nézzük meg! A műszakisról ezelőtt négy évvel lemondtunk. 

 

Balogh Zoltánné jegyző: 

Szerintem nem kell nekünk ezen ennyit vitatkoznunk, meg fogjuk oldani. 

 

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági irodavezető: 

Az kellene, hogy valaki leolvassa azoknak a kb. száz db óráknak ami van az intézményeknél az 

állását, és akkor nekünk is sokkal könyebb lenne, sokszor mi hívjuk fel az intézményvezetők 

figyelmét erre. 

 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke 

A rendeletnek a harmadik paragrafusában felhalmozási célú kiadásoknál szerepel a termelői 

piac kialakítása illetve a játszótér. Engem ezek érdekelnének. 

 

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági irodavezető: 

Ezek az előirányzatban benne maradtak, mivel nem teljesültek.  

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Ezt a tizes napirendi pontnál a jövőbeni elképzeléseknél megtárgyalhatjuk. Mi az prioritásban 

amit elsődlegesen valósítsunk meg. 

 

 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke 
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Akkor ez megmaradt a költségvetésünkben. 

 

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági irodavezető: 

Pénzben nem maradt meg nyilván, de ez be volt tervezve előirányzatként. 

 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke 

És hová vontuk el a pénzt belőle? 

 

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági irodavezető: 

Sehová, erre nem volt meg alapvetően a pénz. Ez csak egy terv volt. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

2015. év végén volt megtakarításunk, ha erre vagy kíváncsi. 

 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke 

Ami megfelel ennek kb. nagyságrendileg? 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Igen, ennél többnek. 

 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke 

Ezt nagyon határozottan mondtad. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Az ami itt egy testületi ülésen elhangzott, hogy kb. 30 millió Ft megtakarításunk van, az egy 

téves információ volt. Vagyis félig igaz információ, mert abból ki is ment 16 millió Ft 

munkabérre, azaz nem megtakarítás az önkormányzattól. 

 

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági irodavezető: 

Évvégén a mérlegünkben 31 millió Ft volt pénzeszközként. Ebből 22 millió Ft volt lekötve, 

19000 Ft volt pénztárban, és 9356000 Ft volt bankszámlán.  

 

 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke 



18 
 

Akkor magyarul meg volt 2015 év végén ezeknek a fedezete.  

 

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági irodavezető: 

Viszont nem biztos, hogy meg lett volna, ha nem így alakulnak a bevételeink. 

Az előirányzatból ezt nekem nem kell kivennem, mert nektek ezek a terveitekben szerepelnek. 

Általában a felhalmozási előirányzatokhoz nem szoktunk nyúlni módosítás szintjén. 

 

Kalcsó Tibor képviselő: 

Ennek az a tanulsága, hogy most meg kell ezeket csinálni ne tegyétek be bankba 1 %-os 

kamatra.  

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 

Amikor van egy előirányzott kiadási sorunk, ahol tételesen fel van sorolva és a végén van egy 

beszámolónk, és azt lenullázom akkor az az összeg megjelenik valahol. Hiszen az az összeg 

valahová átcsoportosításra került. 

 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke 

Én úgy gondolom, hogy a költségvetés az, amiből gazdálkodhatunk. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Önkormányzati és költségvetés szintjén nem így gondolkodunk. Az ebben szereplő számok, 

tervek, amik a jövőképet előre mutatják. 

 

Balogh Zoltánné jegyző: 

Az állami költségvetés és a számviteli törvény nagyon arrafelé hajlik, hogy ki kell mutatnunk 

mire költjük a beszedett bevételeket, de ettől függetlenül még előirányzat gazdálkodás van.  

 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke 

Igen de itt már a 2015 évi zárszámadásról beszélünk, és nem tervekről.  

 

Balogh Zoltánné jegyző: 

Ennek van egy kötelező jogszabályi tartalma, hogy milyen szempontok alapján állítjuk össze. 

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 
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Azt szeretném javasolni, hogy mivel már május vége van, ezért a 2015-ös évet már le lehetne 

zárni úgy, hogy a zárszámadásban az legyen benne, ami a valóságban van.  

 

Balogh Zoltánné jegyző: 

Ezek a tényadatok, és ezt a zárszámadást a MÁK már felülvizsgálta. 

 

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági irodavezető: 

Azt is el szeretném mondani, hogy a pénzügyi csoport február óta ezen dolgozott. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

A Pénzügyi Bizottság tárgyalta ezt a napirendi pontot, felkérem Langa Gábort, hogy 

tájékoztasson minket a javaslatukról. 

 

Langa Gábor Pénzügyi Bizottság elnöke: 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolja elfogadni a költségvetési zárszámadás 

végrehajtását. 

 

 

SZAVAZÁS 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotja: 

 

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének 

 

4/2016 (V.26) számú 

rendelete 

 

Kartal Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének………..számú önkormányzati 

rendeletének megalkotása a 2015. évi költségvetésről szóló 1/2015.(III.1) önkormányzati 

rendelet végrehajtásáról 

 

(A rendelet szövege a jegyzőkönyv 2. sz. melléklete) 

 

5. 2015. évi belső ellenőrzésről tájékoztató 
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Előadó: Balogh Zoltánné jegyző 

 

Balogh Zoltánné jegyző: 

A 2015 évi belső ellenőrzési összefoglalót szeretném előadni a Képviselő-testületnek. Az elmúlt 

évben két belső ellenőrzési vizsgálatunk volt. Vizsgálták az önkormányzati intézmények 

vezetőinek a besorolását, és a köztisztviselők besorolását az önkormányzati hivatalban. 

Mindkét vizsgálatnak a típusa szabályszerűségi ellenőrzés volt. A módszere a dokumentumok 

szúrópróbaszerű, esetenként tételes ellenőrzése volt. Mindkét esetben az volt az ellenőrzés 

célja, hogy megnézzék azt, hogy az önkormányzati intézmények vezetői illetve a 

köztisztviselők besorolása megfelel-e a jogszabályi előírásoknak illetve a munkakör 

betöltéséhez szükséges szakképesítéssel rendelkeznek-e?  

A vizsgálatnak az eredménye az önkormányzati intézmények vezetőinek tekintetében az volt, 

hogy az egyik oklevél eredetével kapcsolatban rendőrségi feljelentést kellett tennünk, ahol még 

a nyomozati szakasz folyik.  

Megállapították azt, hogy a dokumentumok fénymásolatban nem voltak hitelesítve a személyi 

anyag mellé. Ezeknek a hitelesítését még a belső ellenőrzés alatt elvégeztük. 

A köztisztviselők vonatkozásában pedig azt állapították meg, hogy az egyik köztisztviselőnél 

az idegennyelvtudási pótlék megállapításánál hibás munkáltatói döntés volt. Ezt tavaly május 

elsejétől módosítottuk.  

A belső ellenőrzési intézkedési tervek megvalósulását diktálja ez a beszámoló ezeket részben 

még a belső ellenőrzés alatt végrehajtottuk, módosítottuk. A belső ellenőrzés után a hibás 

besorolást helyesbítettük, illetve a rendőrségi feljelentést megtettük.  

Ha kérdés merült fel a beszámolóval kapcsolatosan, arra szívesen válaszolok. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Felkérem Langa Gábort a pénzügyi bizottság elnökét, hogy tájékoztasson minket a bizottság 

javaslatáról. 

 

Langa Gábor Pénzügyi Bizottság elnöke: 

A pénzügyi bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolja a belső ellenőrzési beszámolót. 

 

 

 

SZAVAZÁS 
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének 

52/2016.(V.25.) számú  

h a t á r o z a t a 

A Képviselő-testület 

a 2015. évi belső ellenőrzésekről szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

 

 

6. Kartal Nagyközség 2015. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 

ellátásának értékelése 

Előadó: Balogh Zoltánné jegyző 

 

Balogh Zoltánné jegyző: 

A Képviselő-testület megkapta az írásos előterjesztést. Ez minden évben a testület elé kerül. Az 

összetételét illetve az elosztását ismerik. Van egy általános demográfiai mutató, és sajnos talán 

ez most az első év amikor a gyermekek száma egy picit csökkent. A pénzbeli, természetbeni 

ellátásuk biztosítását részleteztük a következő fejezetben, amit a Művelődési és Szociális 

Bizottság már jól ismer, és a Képviselő-testületnek sem ismeretlen. A személyes gondoskodást 

nyújtó ellátásokat mutattuk be. Itt a gyermekjóléti szolgálatról, a bölcsődéről van bővebben szó. 

A tájékoztató végén van egy összefoglaló, amely tartalmazza azoknak a szerveknek az 

együttműködését, akik ebben a témában dolgoznak. 

Illetve van itt néhány fejlesztési javaslat a bölcsődei gondozottak szerinti kihasználtságának az 

emeléséről. Valamint a környékbeli településektől is több pozitív visszajelzés érkezett a 

bölcsődei ellátásunkkal kapcsolatban.  

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 

Ellátunk más településen élő gyerekeket is. Mivel az állam ezeket a feladatokat az 

önkormányzatokra át fogja hárítani, mennyire számíthatunk arra, hogy az érintett 

önkormányzatok hozzájárulnak-e a gyermekek költségeihez? 

Balogh Zoltánné jegyző: 
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Ez is egy nagyon régi vita az önkormányzatok között. A kartali önkormányzatot is többször 

megkeresték Aszódról illetve Gödöllőről amikor kartali gyerekek oda jártak iskolába. Nem 

voltunk kötelesek hozzájárulni az ő feladatellátásukhoz. Nem tudom, hogy a bölcsőde 

tekintetében mennyire lehet más a helyzet amikor minden településnek kötelező feladatként 

fogják 2017-től előírni a bölcsődei ellátást. Biztos, hogy öt bölcsődés korú gyerek miatt nem 

fog az önkormányzat bölcsődét építeni, valószínű, hogy ők majd olyan környező települési 

önkormányzatokkal fognak szolgáltatási szerződést kötni, ahol bölcsődék vannak, de én a 

jövőben is úgy gondolom, hogy az az intézmény fogja a támogatást megkapni, ahol a gyerekek 

ellátása történik. És arról a különbözetről lehet majd azzal az önkormányzattal tárgyalni, 

ahonnan a gyermek ide érkezik ami az állami támogatás illetve a tényleges bekerülés között 

keletkezik. 

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 

Verseg nem fizette ezt a különbözetet, és ebből adódik a tartozásuk is.  

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Felkérem Dr. Gyöngy Mónikát a Művelődési és Szociális Bizottság elnökét, hogy ismertesse 

javaslatukat. 

 

Dr. Gyöngy Mónika a Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: 

A bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Aki elfogadja a 2015. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásának az 

értékelését, az kézfelemeléssel szavazzon. 

 

 

 

 

 

 

 

 

SZAVAZÁS 
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

 

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének 

53/2016.(V.25.) számú  

h a t á r o z a t a 

A Képviselő-testület 

a 2015. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásának értékeléséről szóló 

beszámolót elfogadja. 

 

 

7. SZMSZ felülvizsgálata 

Előadó: Balogh Zoltánné jegyző 

 

Balogh Zoltánné jegyző: 

Nem tudom mennyire sikerült a képviselőknek áttanulmányozniuk az anyagot, ha hosszabb időt 

kérnek, akkor ezt tekintsük egy előzetes tájékoztatónak, és a következő testületi ülésen is lehet 

dönteni róla. 

Biztos meglepett mindenkit, hogy az SZMSZ-ünk a felére csökkent. Annyira részletes az 

önkormányzati törvény, és olyan részletesen szabályozza az önkormányzati feladatokat 

hatásköröket, hogy az SZMSZ-ben ezek már nem szerepelnek. Itt már csak utalások vannak a 

törvényre. 

Kötelező eleme az SZMSZ-nek az 

 önkormányzat hivatalos megnevezése 

 a Képviselő-testület hivatalos megnevezése 

 a Képviselő-testület által létrehozott hivatal megnevezése 

Én utaltam arra, hogy a települési jelképekről külön rendelet rendelkezik. A Képviselő-testület 

létszámát kell megállapítani. A testületi ülésekről az önkormányzati törvény azt írja elő, hogy 

legalább hat ülés legyen megtartva évente. Nálunk a munkaterv alapján tíz ülés van 

beütemezve. Arról is kellett rendelkezni, hogy a testületi anyagokat hány nappal korábban 

küldjük ki, ezt a régi SZMSZ-ből emeltem át, mert úgy gondolom eddig is jól működött. A 

Képviselő-testület összehívása szerepel még benne, valamint ha a polgármester, alpolgármester 

tisztsége betöltetlen, akkor a Pénzügyi Bizottság elnöke jogosult eljárni. Miket kell a testületi 
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meghívónak tartalmaznia, az ülés vezetésénél hogyan kell eljárni, az előterjesztés formája, a 

napirendek vitája, meddig tarthat az ülés, mik az ügyrendi javaslatok, a nyílt szavazás módja, a 

zárt szavazás menete, hogyan kell a döntést kihirdetni, a testület munkatervét, a bizottságokat 

kellett felsorolni, a vagyonnyilatkozat, illetve az összeférhetetlenségi eljáráshoz kell kijelölni 

bizottságot. A polgármester, alpolgármester, jegyző feladatait nem kellett felsorolni, mert 

tartalmazza a jogszabály. A lakossági kapcsolatoknál nem csak a közmeghallgatásról írtam, 

hanem a helyi népszavazásról, lakossági fórumról, és én a falugyűlést benne hagytam, mert ez 

ismertebb elnevezés. A bizottságok feladatait, hatáskörét az 1. sz. melléklet tartalmazza, amit 

elsősorban a jogszabályokból kellett összeválogatni. Az átruházott hatásköröket a 2. sz. 

melléklet tartalmazza. A végén van egy általános részletes indoklás, amihez az előterjesztésben 

szerepel egy hatásvizsgálat is. 

Az új SZMSZ június elsejétől lépne hatályba. 

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 

Maga az SZMSZ írja elő, hogy három nappal testületi ülést megelőzően az anyagokat 

hozzáférhetővé kell tenni. Én is ezt szorgalmaznám, mert így jutna elég idő azokat 

áttanulmányozni. 

Amit nem találtam még benne, az az összeg, ami fölött a polgármester rendelkezhet saját 

hatáskörben. 

 

Balogh Zoltánné jegyző: 

Azért mert ezt a költségvetési rendelet tartalmazza, és ez van leírva az SZMSZ-ben. 

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 

Ha van valamilyen kapcsolódási pont a költségvetési rendelettel, akkor a kettőt együtt lenne 

érdemes kezelni. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Az SZMSZ-el kapcsolatos tájékoztatót köszönjük, és döntés a következő testületi ülésen 

várható. 

 

 

 

8. Kristály Művészeti és Rekreációs Alapítvány bérleti kérelme 
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Előadó: Oláh Klára Mária alpolgármester 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Nyári bentlakásos táborral kapcsolatosan érkezett kérelem az alapítványtól az 

önkormányzathoz. Ez egy ötnapos tábor lesz, ami 08.21-08.26-ig tartó időszakban kerül 

előreláthatólag megrendezésre. A táborban látványtáncot tanuló-versenyző gyerekek vesznek 

részt, részben kartali részben budapesti gyerekek. 

A Játéksziget Napköziotthonos Óvodában szeretnék ezt a tábort megszervezni, kb. nyolc főről 

lenne szó akik ott is aludnának. Az önkormányzatnak az ott alváshoz, illetve a tábor ideje alatt 

felmerülő rezsiköltséghez kellene hozzájárulnia. 

A Pénzügyi Bizottság tárgyalta, felkérem Langa Gábort, hogy tájékoztasson minket a 

javaslatukról. 

 

Langa Gábor Pénzügyi Bizottság elnöke: 

A bizottság azt javasolja, hogy az önkormányzat ne számoljon fel semmiféle költséget a tábor 

idejére az alapítványtól. 

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 

Én azt gondolom, hogy ha valamit adunk, akkor cserébe szoktunk is kérni valamit. Arra 

gondolok, hogy ennek fejében a kartali gyerekek részére a tábor díja kedvezményesebb legyen. 

 

Tóth Ilkó Mihályné Játéksziget Napköziotthonos Óvodavezető: 

A bentlakásos táborban kartali gyerekek nem vesznek részt. Azoknak a budapesti gyerekeknek, 

akik ott aludnának, vacsorát is biztosítanánk. Ezért nekik eleve többe kerülne a tábor díja. 

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 

Igen, de többet is kapnának érte. 

 

Tóth Ilkó Mihályné Játéksziget Napköziotthonos Óvoda vezető: 

Oktatásból ugyanannyit. 

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 

Én a kartali gyerekeket szeretném támogatni. 
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Tóth Ilkó Mihályné Játéksziget Napköziotthonos Óvodavezető: 

Azért van a kérelembe beleírva a méltányos összeg, mert akkor ezt lehet korrigálni. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Tegnap arról tárgyaltunk a Pénzügyi Bizottsági ülésen, hogy igazából csak képletes összeget 

tudnánk elkérni a költségekért. Én úgy gondolom, hogy nekünk is jó, ha budapesti gyerekek ide 

jönnek és ők, valamint a szüleik viszik a jó hírünket. Ebben az esetben egy kartali alapítványt 

támogatnánk. 

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 

Én szeretném összegszerűen realizálni azt, hogy a kartali gyerekeknek mennyivel lenne 

kedvezőbb a táborozás. 

 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke:  

Én csatlakozom Szásziné Győri Éva képviselő társamhoz. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Megoldható lenne az, hogy a kartali gyerekek tábori díja valamennyivel kevesebb legyen? 

 

Tóth Ilkó Mihályné Játéksziget Napköziotthonos Óvodavezető: 

Nem tudok a szervezők nevében nyilatkozni. 

Én azt kérem, hogy egy méltányos bérleti díjat szavazzon meg a Képviselő-testület. Nem tudok 

nyilatkozni a táborszervezők nevében. Szerintem az a korrekt, ha meg van szabva egy bérleti 

díj. Én itt most az óvodát képviselem. 

 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke:  

Nekem egy kérdésem, és egy javaslatom lenne. Ennek a tábornak mennyi lenne a díja 

személyenként? 

 

 

 

Tóth Ilkó Mihályné Játéksziget Napköziotthonos Óvodavezető: 

Ahogy én tudom, az ittalvósoknak 32.000 Ft, a napköziseknek 20.000 Ft lenne a táborköltség. 

A kirándulás önköltséges lesz. 
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Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke:  

Én azt javaslom a Képviselő-testületnek, hogy állapítsunk meg egy bizonyos összegű bérleti 

díjat, és ezt olyan módon nyújtaná támogatásnak az alapítvány javára, hogy kifizetni nem kell, 

de cserébe azt kérjük, hogy ezt az összeget ossza szét arányosan a kartali táborozó gyerekek 

között, és azt vonja le a tábori díjukból. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Mennyi legyen ez az összeg? 

 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke:  

Erre vonatkozóan én a pénzügy segítségét reméltem volna. 

Szásziné Győri Éva képviselő: 

Táborozásoknál egy éjszakára 2000 Ft/fő szokott lenni az ottalvás díja. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Öt nap négy éjszaka, esetében ez az összeg 64.000 Ft lenne. 

 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke:  

Az én javaslatom az lenne, hogy legyen 40.000 Ft a bérleti díj és azt ossza szét a gyerekek 

között. Így a bérleti díj is kedvezményes lenne, és a kartali gyerekek is támogatásban 

részesülnének. 

 

Tóth Ilkó Mihályné Játéksziget Napköziotthonos Óvodavezető: 

Annyit még elmondanék, hogy a Balatonnál néztek már több helyet ahol 2000 Ft lenne a bérleti 

díj.  

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Ha nincs több hozzászólás, akkor a határozati javaslatom az lenne, hogy az 08.21-08.26 között 

megrendezésre kerülő akrobatikus látványtánc tábor részére 40.000 Ft bérleti díjat állapítunk 

meg amit nem kell az önkormányzat részére befizetnie, hanem a kartali gyerekek tábor díjából 

vonjon le az alapítvány. 
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SZAVAZÁS 

A Képviselő-testület 5 igen és 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének 

54/2016.(V.25.) számú  

h a t á r o z a t a 

 

A Képviselő-testület 

a Kristály Művészeti és Rekreációs Alapítvány óvodában rendezendő 5 napos nyári tábor 

bérleti kérelmére a 2. sz. óvoda tornaterme és egy csoportszobája bérleti díját 40.000 Ft-ban 

állapítja meg. 

A bérleti díjat nem kell befizetni az önkormányzat pénztárába, hanem felkéri a testület a 

szervezőket, hogy a kartali gyermekek táboroztatási részvételi díját ezzel az összeggel 

csökkentse. 

 

 

9. Játéksziget Napköziotthonos óvoda kérelme 

Előadó: Oláh Klára Mária alpolgármester 
 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Az óvodában felújításra váró feladatok lettek részletezve a kérelemben. A Játéksziget 

Napköziotthonos óvoda kérelmét a pénzügyi bizottság tárgyalta. Felkérem Langa Gábort a 

bizottság elnökét, hogy ismertesse a javaslatukat. 

 

Langa Gábor Pénzügyi bizottság elnöke: 

Pályázatot nyújtunk be az óvoda felújítására. Ha nem nyer,az apróbb munkákat természetesen 

elvégezzük, a nagyobb munkálatokhoz pedig árajánlatokat kérünk be. Az a lényeg, hogy elindul 

egy folyamat, hogy minél előbb rakjuk rendbe az óvodát. 

 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Lesz egy bejárás, amiről a pénzügyi vezetővel egyeztetünk egy időpontot. 

 

Urbán Attila képviselő: 
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Abban az esetben, ha a pályázat nem nyerne, kijelölünk egy időpontot amikor kiürítünk egy 

csoportot, és ennek a szellemében újítjuk fel lépésről-lépésre a csoportokat. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Készült egy szakértői vélemény, amiben le van írva, hogy egy ablaknál fennáll a robbanásszerű 

üvegtörés veszélye, ami egy adott helyzetben balesetet is okozhat. Nem ezzel a szóval van 

leírva, de bármikor berobbanhat, a felelősség a fenntartót is terheli. 

Ezt az egy ablakot, ha nyerünk pályázatot, ha nem, mindenképpen ki kell cserélni! A bejárás 

meg fog valósulni. Az intézményvezetővel egyeztetve Szarva Csaba képviselő társammal ki 

fogunk menni és felmérjük az intézményvezető kérelmében levő munkálatokat. Az egyes 

munkáknál aszerint fogunk csoportosítani, hogy mekkora költséggel jár és mennyire 

szükségszerű, melyeket természetesen a Képviselő-testület elé fogunk hozni döntésre. Ezek 

mellett természetesen pályázunk is. A jelenleg kiírt pályázatnál nagyon kis összegű a keret, nem 

nagy a valószínűsége hogy nyerünk. Nem pályázatírón keresztül, hanem a pénzügyi csoporttal 

együtt működve fogjuk a pályázatot benyújtani. Az intézményvezető által felsorolt munkálatok 

kb. 30 millió Ft-ba kerülnének. Ezt megvalósítani csak pályázati forrásból tudjuk, az 

Önkormányzatnak ekkora forrása jelenleg nincs. 

Arra kérjük az intézményvezető asszonyt, hogy egészen addig, amíg nincs kicserélve a 

balesetveszélyes ablak, ürítse ki a termet és csoportot ott ne helyezzen el. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

SZAVAZÁS 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
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Kartal Nagyközség Képviselő-testületének 

55/2016.(V.25.) számú  

h a t á r o z a t a 

 

A Képviselő-testület 

A Játéksziget Napköziotthonos Óvoda kérelmét megtárgyalta és az alábbi határozatot hozta: 

1. Az óvoda karbantartási és felújítási munkáinak megtervezéséhez bejárást kell 
szervezni. 

2. A veszélyes ablakot ki kell cserélni. 
3. Az óvoda felújítására kiírt pályázaton a Képviselő-testület részt vesz. 
4. Abban a csoportszobában ahol a veszélyes ablak van, a kijavításig óvodai nevelés nem 

folyhat. 

Határidő: 2016. június 15. 

Felelős: Oláh Klára Mária alpolgármester 

 

 

10. Bartók Anikó redőnyfelszerelésének kérelme 

Előadó: Oláh Klára Mária alpolgármester 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Bartók Anikó az önkormányzattól bérli az ingatlant, amiben él. Kérelmet nyújtott be 80.000 Ft 

összegű redőny felszereléséről szóló árajánlatról. Rendelet alapján lehetőségünk van arra, hogy 

50 %-ban támogassuk ezt a beruházást.  

 

Kalcsó Tibor képviselő: 

A tegnapi pénzügyi bizottsági ülésen kiderült, hogy ez a redőny már fel van szerelve, és úgy 

kéri a támogatást a kérelmező. Én tegnap is azt javasoltam, hogy bontassuk le ezt a redőnyt. Ez 

egy bérlakás, amin a tulajdonos beleegyezése nélkül semmilyen javítást, átalakítást nem 

végezhet a bérlő. Így semmiféle támogatást nem javaslok. 

 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Én először a számlát láttam, és az első reakcióm az volt, hogy nem írom alá. A számviteli 

törvény szerint a számla befogadásától számított nyolc napon belül, ha nem küldjük vissza, 

akkor azt elfogadottnak kell tekinteni.  



31 
 

Ezért a pénzügyi csoport Bartók Anikótól kért utólagosan egy kérelmet. A pénzügyi csoporttal 

és az intézményvezetőkkel egyeztettem és megkértem őket arra, hogy amíg a polgármester 

asszony nem jön vissza, addig írásbeli kérelmet kérek minden tervezett beruházásról. 

 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke:  

Én a leszereltetést nem javasolnám, de egy ötezer Ft összegű önkormányzati bírságot szabjunk 

ki. Azért, hogy érezze a súlyát a kérelmező annak, hogy mi lenne a helyes eljárás. 

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 

Meg kell nézni, hogy a szabálysértésnek mi az alapja. 

 

Balogh Zoltánné jegyző: 

A szabálysértés megítélése nem a mi hatáskörünk, feljelentést kell tenni a járáshivatalhoz, a 

bírság miatt meg a műszaki hatósághoz kell fordulni. 

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 

Mivel én tíz évig laktam szolgálati lakásban azt azért tudom, hogy ha bármilyen korszerűsítést 

terveztünk azt engedélyeztetni kellett. Ráadásul mivel az önkormányzat általában szűkös 

anyagi helyzetben volt, ezért jóváhagyás után a saját költségünkön csináltathattuk meg a 

korszerűsítést. 

Ehhez képest a tavalyi költségvetésben 500.000 Ft szerepel kazáncserére ezeknél a lakásoknál. 

Ez már ki is meríti azt az összeget, ami felett a polgármester szabadon dönthet. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Felkérem Langa Gábort a Pénzügyi Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 

 

Langa Gábor Pénzügyi bizottság elnöke: 

A bizottság javaslata az, hogy az engedélyt adjuk meg, de anyagilag nem támogatjuk a kérelmet. 

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 

Egy kísérőlevelet javaslok kiküldeni. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 
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Határozati javaslatom az lenne, hogy a Képviselő-testület elvi hozzájárulást ad a beruházásra, 

jegyző asszony ír egy figyelmezető levelet a kérelmezőnek, anyagilag nem támogatjuk a 

beruházást, a bérleti jogviszony megszűnése után megtérítési igénnyel nem élhet a bérlő. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

 

SZAVAZÁS 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének 

56/2016.(V.25.) számú  

h a t á r o z a t a 

 

 

A Képviselő-testület 

Bartók Anikó Kartal, Kun u. 2/b szám alatti lakos kérelmére a redőny felszerelését engedélyezi, 

azonban annak költségeihez nem járul hozzá, mivel az önkormányzat tulajdonában álló lakások 

és helyiségek bérletére vonatkozó egyes szabályokról szóló 7/1994. (VI. 22.) KT rendelet 12. 

§-a értelmében kizárólag előzetes engedély nélkül, ezért nem engedélyez a felszereléssel 

felmerült költségekből megtérítést. 

Kérelmező az engedély hiánya miatt jogviszonya megszűnésekor sem élhet megtérítési 

igénnyel. 

 

 

 

 

 

 

 

11. Kartal Nagyközséget érintő jövőbeni elképzelések megbeszélése 

Előadó: Oláh Klára Mária alpolgármester 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 
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A pénzügyi csoport vezetőjétől kértem egy olyan számítást, hogy jelenleg mennyi a likvid 

pénzösszegünk, valamint szeptember-október hónapban mennyi adóbevételünk lesz, illetve 

milyen kiadások várhatóak. 

Mennyi pénzösszeg áll majd a rendelkezésünkre legalább egy tétel beruházás megvalósítására. 

 

Langa Gábor Pénzügyi bizottság elnöke: 

Azt tapasztalom, hogy mindkét játszótéren lévő szemetesek mindig tele vannak. A 

közfoglalkoztatottak kiüríthetnék többször a nap folyamán. 

 

Szarvas Csaba képviselő: 

Minden nap ürítve vannak a szemetesek az egész faluban. 

 

Langa Gábor Pénzügyi bizottság elnöke: 

Versegen minden házhoz felszólító levél került kiküldésre, melyben felszólítják a lakosságot 

arra, hogy a ház elejét tartsák rendben. 

Járdalapokat kellene sok helyen pótolni, valamint a kerékpárút kátyúzása is fontos lenne. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

A kerékpárút teljes felújítására lenne szükség. 

 

Balogh Zoltánné jegyző: 

Lakossági bejelentés is érkezett arról, hogy van olyan rész ahol annyira megsüllyedt a 

kerékpárút, hogy esőzések után sok víz áll meg benne. 

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 

Amit én szeretnék jelezni, hogy a temetőnél egy utcaszakaszon a világítás nem megoldott, 

ráadásul nagy kátyúk is vannak, ami nagyon balesetveszélyes. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Valóban, a mellékutak kátyúzását meg kéne oldani. 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke:  

A doktornő előtt nincs világítás. Valamint javasolnám szegélykövek lerakását az út szélére, 

mivel ott kezdenek az utak betörni. 
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Urbán Attila képviselő: 

Jövőbeni feladatokról beszélünk, de még a tavalyi évből is van elmaradásunk. Pl. az ÉMÁSZ 

felé is lenne követelésünk. A komposztáló ügye sincs megoldva. A főúton van kiásott föld, ami 

nincs elpakolva. A közútfelügyelet ezért megbüntethet minket. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Az ÉMÁSZ többször fel lett szólítva tárgyalásra, jövőhétre ígértek személyes találkozót. A 

komposztáló ügye valóban elakadt. 

 

Kalcsó Tibor képviselő: 

Kartalon rengeteg gyerek van, és a tavalyi évben meg lett ígérve egy játszótér felépítése. Ezzel 

a mai napig nem foglalkoztunk. Szeretném, ha ez a nyárra megvalósulna! A következő 

javaslatom a kerékpárút teljes felújítása lenne. 

A termelői piac kialakítását is javaslom. 

 

Langa Gábor Pénzügyi bizottság elnöke: 

A Tani Pékség melletti útszakaszon a Petőfi utcában javasolnék parkolóhelyeket kialakítani. 

 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke:  

A piactér körbekerítése sem lett megoldva. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Már elkezdődtek a munkálatok. 

 

Urbán Attila képviselő: 

A játszótérrel kapcsolatban pedig azt szeretném elmondani, hogy akciós játszótérhez való 

eszközöket is megnézhettünk az interneten. Apránként már megvehettünk volna párat. 

 

 

 

Czakóné Szarvas Éva Játéksziget Bölcsőde vezetője: 

Egy játszótéri játékokat gyártó ikladi céggel felvettük a kapcsolatot. A településen ha van 

tervben pályázat abban is segítenek, valamint a bölcsődébe is adnak árajánlatot játékokról. 
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Szásziné Győri Éva képviselő: 

Ezeket a pályázatokat érdemes lenne figyelemmel kísérni. 

 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke:  

Két héttel ezelőtt, kértek hozzám időpontot képviselőként. Egy anyuka keresett meg aki 

elmondta, hogy nem szokta nézni a testületi üléseket de arra gondolt, hogy felkeres engem azzal 

a kéréssel, hogy nagyon kellene Kartalra egy játszótér. Tehát nagy az igény erre és felháborító, 

hogy miért kell Aszódra hordani a gyerekeket, ha játszótérre szeretnénk vinni őket. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Pontosan ezért javasoltam ezt a napirendi pontot, hogy beszéljünk ezekről a tervekről. 

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 

Régen voltak téglajegyek amit árusított a település, és így valósítottak meg beruházást. De ne 

csak beszélgessünk, hanem tegyünk valamit azért, hogy ezek a tervek megvalósuljanak. 

Nagyobb tételként valósítsuk meg a játszóteret, de mellette kisebb beruházásként javítsuk ki a 

kerékpárúton, és a mellékutakon a kátyúkat is. 

 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke:  

A játszótérnél nagyon fontosnak tartanám, hogy legyen körbekerítve. 

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 

A falu közepén van két üres telek, amit fel lehetne használni erre a célra is. 

 

Illés Lászlóné pénzügyi bizottsági tag: 

A főúton van egy lakatlan telek, ami a Szabadság utcára nyílik. Arra gondoltunk, hogy azt a 

telket, ha megvásárolná az önkormányzat, a rajta lévő házat rendőrségi lakásnak ki lehetne adni, 

és a telket játszótérnek átalakítani. Így lenne a belső utcákba átjárás. 

 

Szarvas Csaba képviselő: 

Én a bölcsőde melletti területet javaslom, mert közel van az iskola, óvoda. 

 

Urbán Attila képviselő: 

Szeretném az egyhavi tiszteletdíjamat felajánlani a játszótér felépítéséhez. 
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A jelenlévő képviselők csatlakoznak Urbán Attila képviselőhöz. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Határozati javaslatom az, hogy bekérünk árajánlatokat a következő testületi ülésre, jegyző 

asszonyt pedig megkérjük, hogy nézzen utána az engedélyeknek. 

Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

SZAVAZÁS 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének 

57/2016.(V.25.) számú  

h a t á r o z a t a 

A Képviselő-testület 

2016. év II. félévében az alábbi fejlesztéseket tervezi megvalósítani: 

 Játszótér létesítése a teniszpálya mögött. 

 Közvilágítás korszerűsítés átadás-átvétele, temető melletti utcában, a Dózsa Gy.u. 37. 

szám előtti és a gyermekorvosi rendelő előtti közvilágítás kiépítése. 

 Kerékpárút felújítása pályázati pénzeszközzel. 

 Önkormányzati utak kátyúzása. 

 Volt komposztáló rendezése. 

 Termelői piac kialakításának vizsgálata. 

 Mártírok téri futballpálya körbekerítése. 

 Tani pékség mellett parkoló kialakítása 

Határidő: 2016. december 31. 

Felelős: Oláh Klára Mária alpolgármester 

12. Konkoly Péter kérelme 

Előadó: Oláh Klára Mária alpolgármester 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Konkoly Péter kérelmet nyújtott be, melyet ismertetnék.  
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Oláh Klára Mária alpolgármester felolvassa a kérelmet. 

Konkoly Péter előzetesen kérelmet adott be a lakóparkban lévő háromlakásos bérlakások közül 

a középsőre. Ameddig az önkormányzatnak nem áll szándékában értékesíti ezt az ingatlant, 

addig szeretné bérbe venni. 

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 

Én nem támogatom a lakás bérbeadását a régi rossz tapasztalatok miatt. 

 

Szarvas Csaba képviselő: 

Viszont ez nem szociális lakás. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Aki azzal egyetért, hogy a Konkoly Péter kérelmében szereplő Szirom utcai lakást ne adjuk 

bérbe az kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

 

SZAVAZÁS 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének 

58/2016.(V.25.) számú  

h a t á r o z a t a 

 

A Képviselő-testület 

Konkoly Péter Kartal, Kossuth u. 6/a szám alatti lakos önkormányzati lakásbérleti kérelmét 

elutasítja. 

 

 

13. Beszámoló az elmúlt testületi ülés óta eltelt időszak eseményeiről 

Előadó: Oláh Klára Mária alpolgármester 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

 Megrendezésre került a Futapest. 
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 A biztosító még nem térítette meg a Rákóczi úti összetört buszmegálló költségeit, a 

rendőrségtől bekért fotókat megküldtük a részükre. Ennek ellenére a munkálatok 

elkezdődtek, Szarvas Csaba és a közfoglalkoztatottak segítségével.  

 Az óvodai beíratkozás megtörtént, a szülők oda írathatták be a gyerekeiket ahová 

szerették volna. 

 A piactéren a körbekerítés előkészületei elkezdődtek. 

Jövőbeli eseményekről is szólnék pár szót. 

 Az iskolai pavilon átadásáról a Képviselő-testület meghívót kapott, ahol Dr. Gyöngy 

Mónika képviselő társam fogja képviselni az önkormányzatot. 

 Vasárnap lesz megtartva a Hősök napja, ami után istentisztelet lesz. A koszorúzás illetve 

a megemlékezés a templom előtt lesz. Akinek van lehetősége és ideje, az kérem jöjjön 

el erre az eseményre. 

 Jövőhéten kedden lesz megtartva a pedagógusnap. 

Ha bárkinek hozzászólása van kérem tegye meg. 

 

ifj. Száraz Zoltán pénzügyi bizottsági tag: 

Én a körzeti megbízott felől szeretnék érdeklődni. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Amikor a rendőrségi beszámolót tartotta az alezredes úr, akkor beszéltünk erről, sőt kértük is 

hogy legyen egy körzeti megbízott Kartalon. Azt az információt kaptuk, hogy ők is szeretnék 

ezt, de mindez pénz kérdése, mivel lakást, munkabért is biztosítani kellene a részére, vagy pedig 

Kartal önkormányzata felvállalja a költségeket. 

 

Urbán Attila képviselő: 

Azt szeretném elmondani, hogy a Szőlő utcánál éjszakánként sűrűn látom őket, figyelik a 

forgalmat. 

 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke:  

Az én személyes tapasztalatom nem ez. 

 

ifj. Száraz Zoltán pénzügyi bizottsági tag: 

Én fontosnak tartanám a betörések kivédésére a körzeti megbízott felvételét. 
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Urbán Attila képviselő: 

A körzeti megbízottat az aszódi rendőrőrs vezényli ki. 

 

ifj. Száraz Zoltán pénzügyi bizottsági tag: 

Viszont a gödöllői rendőrkapitányság engedélyezi. 

 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke:  

Egy kérelmet elküldeni mindenképpen érdemes volna. 

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 

Javaslom, hogy a kérelem tartalmazza azt, hogy az előző testületi ülésen elhangzottakra 

hivatkozva, továbbra is igényt tartunk a körzeti megbízottra. 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

A határozati javaslatom az lenne, hogy Kartal Nagyközség Önkormányzata ír egy kérelmet 

arról, hogy igényt tart a körzeti megbízottra. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

SZAVAZÁS 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének 
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59/2016.(V.25.) számú  

h a t á r o z a t a 

 

A Képviselő-testület 

kérelmet nyújt be a Pest Megyei Rendőrkapitányhoz, hogy Kartal településre körzeti 

megbízottat rendeljen ki az utóbbi időben megnövekedett betörések számára és bűnmegelőzési 

feladatokra tekintettel. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Oláh Klára Mária alpolgármester 

 

Oláh Klára Mária alpolgármester: 

Szeretném megkérdezni, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele? 

 

László József lakos: 

A Könyves Kálmán és a Mátyás utca sarkán esőzések után megáll a víztömeg, mert a padka 

nagyon magasan van. Az esőzés a szemetet odahordja, és ez évtizedekre visszanyúló probléma. 

 

Szarvas Csaba képviselő: 

Ezzel kapcsolatban intézkedni fogunk. 

 

Szásziné Győri Éva képviselő: 

Ehhez kapcsolódva én is támogatnám Langa Gábor képviselő társam javaslatát, hogy legyen 

kiküldve egy felhívás a lakosság részére azzal kapcsolatosan, hogy mindenki tartsa rendben a 

ház elejét. 

 

Urbán Attila képviselő: 

Azt is jelezném, hogy ezen a szakaszon van két mély árok is, amelyik közül az egyik ki van 

jelölve oszlopokkal, de a másik nincs, és ez nagyon veszélyes. 

 

Czakóné Szarvas Éva Játéksziget Bölcsődevezető: 

Lakosként szeretném jelezni, hogy a szomszéd telken ahol építkezés folyik, halomban áll a 

törmelék. 
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Szásziné Győri Éva képviselő: 

Nekem a beláthatósági tükrökkel kapcsolatosan lenne felvetésem, nagyon kicsiben látni benne 

mindent. 

 

Szarvas Csaba képviselő: 

Meg van rendelve a nagyobb tükör. 

 

Több napirend nem volt, az alpolgármester megköszöni képviselők részvételét és a testületi 

ülést bezárja. 

 

 

 

 

Kmf. 

 

 

 

  Oláh Klára Mária Balogh Zoltánné 

  alpolgármester jegyző 

 

 

 

 

 

  Urbán Attila Szásziné Győri Éva 

  jkv. hitelesítő jkv. hitelesítő 

   


